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Öntjük a labdarúgásba a százmilliárdokat, és nem vesszük észre, hogy ezek szakszerűtlen
felhasználása most már abszolút kontraproduktív, ahogy a többi látványsportágban is az, írta
Facebook-oldalán Hrutka János. Eredményeink itt sem rosszabbak, mint a Pisa-teszten,
vetettük fel. A volt válogatott játékos, majd játékosügynök, üzletember, most a Footgolf
Szövetség elnöke és tévés kommentátor úgy látja, a sportban minden adott lenne a
felzárkózáshoz, ha nem vakvágányon keresnénk a jó irányt.


